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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor lesz eurónk?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Kezdjük egy kis időutazással. Orbán Viktor 2011-ben Matolcsy Györggyel egyetértésben azt 
mondta, hogy már 2018-ban lehet magyar euró. Ez az ígéret is annyit ért, mint az összes többi. 5 
évvel később, 2016-ban Varga Mihály nemzetgazdasági miniszter már azt mondta, hogy 2020-ra 
Magyarország már nagy eséllyel bevezetheti az eurót. Pár héttel ezelőtt, idén februárban Matolcsy 
György jegybankelnök már azt mondta, hogy a következő évtizedekben bevezethetjük az eurót. A 
következő évtizedekben. Közben Románia már bejelentette, hogy 2024-ben csatlakoznak az 
eurozónához, minden bizonnyal előbb, mint mi.

Tisztelt Miniszter Úr! Ez az eurobevezetés kezd olyan lenni, mint Ausztria utolérése, az 
államadósság csökkentése, az egészségügy rendbetétele vagy a magyar futball felvirágoztatása. 
Évről-évre nem egyre közelebb, hanem egyre távolabb kerülünk tőle, Önök meg már csak azt merik
megígérni, hogy majd a következő évtizedekben fogjuk bevezetni. Miért nem mondják inkább azt, 
hogy majd a következő évszázadban vagy évezredben lesz euro? Vagy miért nem mondják meg 
nyíltan, hogy amíg maguk vannak, addig nem lesz itthon euro? Miért hazudoznak a magyar népnek 
azóta, hogy a politikába kerültek, sok minden más mellett az euro bevezetéséről is? Én értem, hogy 
a milliárdos fideszes elit már jól megszedte magát euróval. Értem, hogy Önök már a kispárnájukat 
is 500 eurós bankjegyekkel tömik ki, mióta lopják a Magyarországnak szánt uniós fejlesztási 
pénzeket. De ennek így az lesz a vége - hogy egy kiváló magyar standup-ost idézzek -, hogy lesz 
nekünk euro, csak az lesz ráírva, hogy rubel.

Sem hazafiként, sem európai magyarként nem tudom elfogadni, hogy a hazámnak 2019-ben még 
csak céldátuma sincs az euroövezethez való csatlakozásra. Kérdezem hát Öntől: mikor lesz eurónk? 



Mondjon egy dátumot!

Budapest, 2019. március 22.

Varju László

Demokratikus Koalíció
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